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To modré z nebe co chceme mít,
je v hřejivém paprsku jarního plání,

v kytici s pozdravem, vzpomínce, v přání,
v matčině náruči jež křídly chrání.

Je v milém setkání jež srdcem prochvívá,
je vlahým vánkem jež čelo ovívá.
Je to radostný, šťastný smích dětí

a každý nový den v němž mír se světí.
V té lásce vzájemné našeho žití,
která pak v duši jak hvězda svítí.

F.Š.

Ze zastupitelstva
Obecní zastupitelstvo 17.1. a 21.2.2012 mj.:

Vzalo na vědomí:

Schválilo:

neschválilo:

- vydání nového pohledu obce
- přehled projektů realizovaných v obci prostřednictvím

MAS Orlicko
- převzetí 5 připomínek ob anů k jízdním řádům
- zprávu o innosti finan ního výboru
- info k udr itelnosti projektu akce „Modernizace

sokolovny Lukavice“
- zprávu starostky o jednání s f.Oredo
- zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce za

rok 2011 (nebyly zji těny chyby a nedostatky)
- ro ní vyú tování provozu sokolovny

- rozpo tovou změnu .3/2011
- návrh rozpo tu na rok 2012 (byl zveřejněn na úředních

deskách)
- nový ceník pro u ívání sokolovny (viz. na jiném místě)
- nájemní smlouvu .635/2011 s LZS a.s.
- smlouvu o bezúplatném převodu nemovitosti od

ÚZSVM st. pozemek p. .360 o výměře 2598 m
- ádost Z aM Lukavice o převod zisku ve vý i

1639,93 K a zisku z dopl. innosti ve vý i 90,-K do
fondu rezerv.

- Příspěvek Římskokatolické farnosti Letohrad na
opravu uchycení zvonů v lukavském kostele ve vý i
10 tis.K

- Rozpo et na rok 2012 (viz.na jiném místě)
- Zapojení do projektu spole ného postupu při nákupu

el.energie a plynu organizované Orlickem

- ádost Farní charity Rychnov n.K. o příspěvek na
pobyt M. . ve vý i 33.955,-K .
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I.Severová, starostka

Rozpo et 2012č
Po zveřejnění návrhu na úředních deskách, zastupitelstvo v
únoru schválilo definitivní podobu rozpo tu na rok 2012 a to
ve vý i příjmů 9 030 580 K a ve vý i výdajů 9 169 680 K .
Rozdíl mezi oběma polo kami je pokryt naspořenou rezervou
z loňského roku, kdy jsme se s výdaji dr eli při zemi. Ono
tomu letos nebude o moc jinak. Příjmovou stranu jsme oproti
loňsku poní ili o 10% v o ekávání propadu daňových výnosů.
V rozpo tu rovně nemohou být uvedeny předpokládané
příjmy z dotací o které máme za ádáno av ak dosud nemáme
písemné rozhodnutí o jejich přidělení.
A co se tedy do rozpo tu letos ve lo? Po několika letech
odkládání se i díky přislíbené dotaci pustíme do úpravy
prostranství před kolou. První viditelná změna, pokácení lip,
u proběhla. Následovat bude přemístění kří e, odbagrování
břehu, prodlou ení chodníku a zároveň vybudování přechodu
pro chodce (710 tis. K ) . Rekonstrukcí projde druhé sociální
zařízení v mateřské kole (350 tis. K ). Přispívat budeme na
stavbu fitness parku, který má vzniknout u hokejového hři tě
za střída kami (350 tis. K ). Za obecním úřadem by měl
vzniknout sklad zahradní techniky -přístavba stávajícího (250
tis. K ), na půdě úřadu místnost pro ulo ení krojů tan. souboru
Beseda (55 tis. K ). Projek ně se bude připravovat dal í etapa
rekonstrukce chodníků, úsek Kapitola Vyhnálek (70 tis. K ).
V obecním domě p.238 dojde na výměnu dveří ze dvora (25
tis. K ) a montá hromosvodu (35 tis. K ). Opravy se do ká
cesta „Lehkův kopec“ (200 tis. K ), obecní le ení bude mít
nové podlá ky. Dojde také na slibovaný kamerový systém na
hřbitově, i nové oplocení kolního polí ka. Pro nové stavební
pozemky na „ lezingrově kopci“ bude polo en kabel
veřejného osvětlení. Vysadit bychom chtěli 2.etapu aleje do
Dolu. Dal í polo ky jsou pak na provozní výdaje a splátky
provoz koly (700 tis. K ), splátky úvěru na sokolovnu (651
tis. K ), na cyklostezku (130 tis. K ), na traktůrek Avant (481
tis. K ), stavební pozemky (465 tis.K ), příspěvky kolám

bk a Letohrad na áky z Lukavice (200 tis. K ). V rozpo tu je
i polo ka rezerva, nejedeme tedy úplně na doraz. Doufejme,
e se v echny plány leto ního rozpo tu podaří naplnit a získat

na ně co nejvíc dotací.
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I.Severová, starostka

Nový obecní pomocník  traktůrek AVANT
s příslu enstvím v podobě výklopné l íce, smetáku a posypu.
Radlice je prozatím půj ená, uva ujeme o její koupi.
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Vítáme nové ob ánky

Blahopřejeme jubilantům

Vzpomínáme

č

14.11.2011   David Klá terecký p. 259
7.12.2011     Michal Kapitola p. 333
26.1.2012     Radim Fogl p. 64
29.1.2012     Filip Chládek p. 207
6.2.2012       Nela Paďourová p. 178
18.2.2012     Marek Tobi ka p. 85

8.3. Jarmila Dole ková 75 let p. 62
13.3. Jaroslava afářová           70 let p. 7
13.3. Ludmila Machá ková 50 let p. 259
15.3. Václav Dostálek               50 let p. 297
24.3. Josef Suchomel 82 let p. 22
28.3. Věra Hladíková 86 let p. 133
3.4. Ivo Maivald 50 let p. 21
5.4. Jiří Kos 75 let p. 107
10.4. Vít Vrba 86 let p. 200
20.4. Jaroslava Klá terecká 89 let p. 37
20.4. Jan Hubálek 87 let p. 238
22.4. Jiří lezingr 50 let p. 134
23.4. Jan Friml 81 let p. 110
7.5. Rů ena Kalousková 81 let p. 45
8.5. Zdeněk Vágner 80 let p. 77
15.5. Marie Holubová              84 let p. 175
16.5. Jaroslav Pjatkan               50 let p. 156
20.5. Adolf Slavík 87 let p. 27
30.5. Eva Kosková 75 let p. 86

14.11.2011 Marie evelová 91 let p. 104
10.12.2011 Vladimír Hrdina 79 let p. 291
26.12.2011 Marie Ka parová 60 let p. 298
15.1. 2012 Tomá Barnet 39 let p. 129
21.2. 2012 Hana Du ková 74 let p. 211
8. 2. 2012 Marie Kotyzová 78 let p. 164
4. 2. 2012 Vincenc evela 96 let p. 104

Pokud si nepřejete být zveřejněni v seznamu jubilantů, nebo
nechcete hudební gratulaci v místním rozhlase, sdělte to
prosím v kanceláři obecního úřadu.
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29.ledna přivítal místostarosta do řad lukaváků Daniela
Filipa, Amálii Hoffmannovou, Markétu Koskovou a Davida
Klá tereckého.

„Mladí si dělají iluze o budoucnosti, staří o minulosti.“
P.Hole ková

S.Dudková, evidence obyvatel
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5. února oslavily 70.
narozeniny sestry
p. Anna Du ková a p.
Marie Dudková.  8.
února je následovaly
dal í sestry.
Dlouholetá ředitelka na í
základní koly p. Hana
Wojtylová a p. Marie
Havlenová. V em
jubilnatkám přejeme ať
dal í roky v kalendáři
jejich ivota jsou ťastné,
plné zdraví, pohody a
ivotního optimismu.
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Statistický přehled po tu ob anů
s trvalým pobytem v r. 2011

č č

Celkový po et obyvatel k 31.12.2011 ….1097

Rodinný stav k 31.12.2011

č
Z toho   narozených ……………………..      9

zemřelých ……………………...   -10
přistěhovaných ………………… 22
odstěhovaných ………………… -18

Celkem za rok 2011                                       +3

Muži ženy chlapci dívky
Svobodný 155 103 100 105
Ženatý/vdaná 255 252
Rozvedený/á 36 35
Vdovec/vdova 12 44

Věkové slo ení k 31.12.2011ž
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Muži 39 79 101 106 70 70 55 24 11 3 558
Ženy 37 81 83 94 72 64 58 34 15 1 539

Celkem 76 16
0

184 200 14
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113 58 26 4 1097

Věková struktura obce Lukavice k 31.12.2011
Celkem 1097 obyvatel, průměrný věk 37,36

dospělí děti
muži ženy muži ženy

počet věk počet věk počet věk počet věk
458 43,14 434 45,32 100 7,55 105 7,69

Nezaměstnanost v Lukavici a okolí
obec Počet

nezaměst.
%

Lukavice 38 7,5
Mistrovice 19 6,7
Líšnice 23 6,7
Kunvald 49 9,7
Klášterec n.O. 46 10,2
Helvíkovice 19 8,5
Dlouhoňovice 36 9,1
Hnátnice 32 7,4
Písečná 11 4,8
Žampach 8 8,3
Nekoř 29 6,8
Letohrad 201 6,5
Žamberk 255 8,1

Zdroj: http://portal.mpsv.cz/sz/stat/nz
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Paní Marie   afářová
oslavila 8.prosince 2011
80.narozeniny. Do dal ích
let přejeme jubilantce hodně
zdraví, těstí a pohody.
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Při otevírání zmodernizované sokolovny bylo nejvíce
diskutované téma - kolik bude stát provoz? Budeme na to
vůbec mít? Topení plynem to se nedoplatíme. Bude ta
budova vůbec vyu ívaná? V dyť se tady cvi í 2x týdně.
Je tě ne Vás seznámím s výsledkem hospodaření, zodpovím
otázku jak je to s vracením dotace na sokolovnu? V prosinci
loňského roku se v novinách objevil titulek oznamující, e
est projektů v kraji má utrum s evropskými dotacemi.

Problém je v losování resp. v osobě notářky, její jméno se
objevuje jak u vý e uvedených 6 projektů, tak u 36 projektů,
které medializovala televize a u kterých byl zmanipulován
po íta ový program. Těch 36 projektů dělala jiná firma ne
těch 6. Ty dělalo 6 jiných firem! Shoduje se pouze jméno
notářky. Vzhledem k tomu Regionální rada regionu
soudr nosti Severovýchod oznámila, e u oněch 6 projektů
proběhne ověření ceny obvyklé v místě a ase formou
znaleckého posudku. Prozatím proběhla kontrola u projektu
„Leti tě Pardubice“, postupně proběhnou dal í. Vzhledem k
tomu, e jsme jediní, kteří u mají peníze proplacené,
přijdeme na řadu asi jako poslední.
A nyní u k provozu sokolovny. Podle rozsvícených oken
mo ná také sledujete, e se v sokolovně svítí a tím pádem i
cvi í poměrně asto. Původně dvě cvi ení en se roz ířila o
dětský aerobic, zdravotní cvi ení en, 4x týdně se hraje
volejbal, 2x týdně stolní tenis, 1x týdně nohejbal, 1x týdně
florbal, za íná badminton. cvi í zde hasi ky z Letohradu,
přes zimu na i mladí hasi i. To je sportovní vyu ití. Kulturu
zastupují 4 plesy, tradi ní vinobraní , disco a karneval.
Samostatnou kapitolou je vyu ití pro soukromé akce v
dolním vý epu.
Provozní výdaje za loňský rok inily 250 tis. K z toho např.
plyn 120 tis. K , elektrika 54 tis. K , poji tění 16 tis. K .
Příjmy za výpůj ky a nájemné za byt inily 217 tis. K .
Jednoduchou matematikou dojdete k rozdílu 33 tis. K . To je
myslím celkem příjemná ástka na to, jak iroké vyu ití tato
budova nabízí celé obci. Po celou dobu udr itelnosti
projektu ( 5 let) nesmí být provoz ziskový a to asi taky nikdy
nebude.
V úvahu je třeba vzít, e zpo átku se topilo a vysou elo na
maximum, tam se dá najít rezerva. Na druhou stranu bude
růst po et údr by, malování apod. Regulovat se dá i cena za
výpůj ku, co je ov em dvouse né. Neznamená, e kdy
cenu zvý íme, zvý í se i příjmy. Pro ást zájemců to bude
drahé a výsledný efekt bude nula. Pro místní spolky
zastupitelstvo schválilo slevu ve vý i 1/5 a pro oddíly s dětmi
ve vý i z aktuální sazby za výpůj ku. Ostatní ceny
zůstávají pro leto ek beze změn.
To, e se start provozu sokolovny vydařil je i zásluhou dobré
spolupráce s T.J.Sokol, domovníkem a správcem. Věřím, e
tento trend bude dlouhodobého charakteru, tak aby nám na e
sokolovna slou ila na maximum.
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I.Severová, starostka

Sokolovna rok poté

Rok innosti v nové sokolovně zhodnotil na valné hromadě
9.3. starosta T.J.Sokol Lukavice A.Vítek.

č

Váno ní turnaj neregistrovaných hrá ů stolního tenisu se konal 30.12
Hrálo se na 5 stolech a zú astnilo se 38 hrá ů dospělých a 9 dětí.
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Zdravotní cvi ení p.Popelkové se „chytlo“ a pravidelně chodí
cvi it kolem 17 en. Mů ete přijít i Vy.
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Mikulá ská dru ina poprvé v nové sokolovně.š ž

Předváno ní setkání seniorů se poprvé konalo v nové sokolovně.
koda, e byly problémy s akustikou a vystupujícím bylo patně rozumět.

č
Š ž š



Den před rozsvěcením stromku se kancelář obecního úřadu
mění v kuchyň.  Vůně esneku se potom zbavvujeme celý
týden.

č

Sma ení lango ů jsme letos chtěli urychlit velkou pánví,
ale moc to nepomohlo. Pří tí rok na to půjdeme jinak.
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Na odbyt el nejen váno ní pun , který připravili ve kolní
kuchyni, ale i svařák z „dílny“ Pepy Lehkého.

š šč č

Leto ní rozsvěcení stromku bylo doplněno prodejem medu a
„medových“ výrobků.

š

Nechyběl ani stánek se jmelím.

V ichni spole ně jsme odpo ítali moment rozsvícení
váno ního stromu a váno ně osvětlené návsi. Sněhovou
vánici jsme neodpo ítávali, přesto za ala soubě ně s na í
akcí a zároveň s ní taky skon ila.
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Lída Bednářová rozdávala vlastnoru ně upe ené věne ky,
které u k rozsvěcení neodmyslitelně patří.
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Na váno ní výstavě bylo mo no zhlédnout výrobky z korálků
p. Marie Fajglové.

č ž

Plná zasedací síň si při la poslechnout Koncert při sví kách DUA ŤUK.š č

Ankety na obecním webu
zkvalitnění slu eb mo tování v Lukavici by nejvíce pomohlož š

a) vybudování parkoviště u moštárny
4 (28,6%)

b) celková modernizace moštárny
5 (35,7%)

c) zakoupení nového lisu
5 (35,7%)

od 20.2.2012 celkem hlasů: 14

Nové jízdní řády
a) jsou naprosto šílené

89 (41,6%)
b) až na pár výjimek to ujde

41 (19,2%)
c) nemám si na co stěžovat

45 (21%)
d) čekal(a) jsem to horší

39 (18,2%)
od 13.12.2011 celkem hlasů: 214

Oblíbená prodejní výstava váno ní vazby p.S.Mikyskové.č

Zajímavostí byla ukázka výroby z papíru, kterou předvedla
p. M. Kube ová.š

Daniela Dostálová předvedla výstavu perků ze své dílny.š

Koncert při sví káchč



Pozemkové úpravy se ji blí í k závěruž ž

V únoru proběhl na obecním úřadě týden jednání , kdy byly jednotlivým vlastníkům předlo eny návrhy nového polohového
uspořádání jejich pozemků. Zna ná ást návrhů byla přijata. Nepřijaté návrhy jsou v sou asné době přepracovávány a budou
projednány do konce března. Po získání převahy souhlasů s návrhy, bude celý návrh vystaven k veřejnému nahlédnutí, případně k
posledním námitkám. Po vypořádání námitek, to znamená po jejich projednání, případně vysvětlení, pozemkový úřad návrh
schválí rozhodnutím. Sou ástí rozhodnutí je seznam nových pozemků a snímek nové katastrální mapy.
Po uplynutí lhůty pro odvolání, tj. dva týdny je rozhodnutí pravomocné a nelze na něm nic měnit. Podle pravomocného rozhodnutí
jsou v terénu vytý eny hranice tam, kde si o to vlastník po ádá, av ak pouze hranice ve kterých budou pozemky u ívány. Hranice
pozemků, které zůstanou v pronájmu, jako sou ást honu, vyty ovány nebudou, proto e by hrani ní znaky byly obděláváním
zni eny.
Po zakreslení a výpo tu nové katastrální mapy, bude vydáno druhé rozhodnutí, ke kterému ji není mo no se odvolat a kterým
nastane v katastru nemovitostí změna ísel a výměr parcel dle schváleného návrhu. Původní list vlastnický se stane neplatným,
stejně jako katastrální mapa. Přestanou rovně platit dosavadní nájemní smlouvy a bude nutno uzavřít nové.
V průběhu asu lze o ekávat e to co je uvedeno proběhne v ervnu a září, kdy by měla být úprava ukon ena. Sou asně by měla být
vyhlá ena platnost nové mapy intravilánu, kde je měření ukon eno. Věřme e tomu tak skute ně bude a e se obejdeme bez soudů a
odvolání, které by řízení významně protáhly.
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Ing.J.Machá ek, místostarostač

VÝZVA K PŘEDKLÁDÁNÍ ÁDOSTÍ O DOTACI  JARO 2012
DOTACE PRO PODNIKATELE V OBLASTI AGROTURISTIKY A CESTOVNÍHO

RUCHU - Výzva  JARO 2012

Ž

MAS ORLICKO vyhlásí výzvu k předkládání ádostí o dotaci z programu LEADER.
O podporu mohou ádat (vhodnými příjemci dotace jsou):
Podpora fiche 7 je zaměřena na vybudování rozhleden, pě ích a ly ařských tras a stezek, vinařských stezek, hippostezek a
dal ích tematických stezek mimo území lesů (do 50 %).
Dotace je poskytována a ve vý i 90 %. Doporu ená vý e dotace iní 300 000 K .
Podpora fiche 8 je zaměřena na výstavbu a modernizaci malokapacitních ubytovacích zařízení (ubytovací zařízení, kempy,
skupiny chat i bungalovů) a stravovacích zařízení, vybavení půj oven sportovního vybavení, objektů a ploch pro sportovní
vy ití.
Dotace je poskytována a ve vý i 60 %. Doporu ená vý e dotace iní 250 000 K .

svazky obcí (pouze fiche 7)
fyzické a právnické osoby, které podnikají v zemědělské výrobě v souladu se zákonem . 252/1997 Sb., o zemědělství, ve

znění pozděj ích předpisů
nezemědělské podnikatelské subjekty, které podnikají v oblasti cestovního ruchu
nestátní neziskové organizace

Více informací na webových stránkách www.mas.orlicko.cz (sekce DOTACE) a v sídle MAS ORLICKO (Divi ova 669, 564
01 amberk), kde si také mů ete sjednat individuelní konzultaci Va eho projektu.
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Konzultace a příjem ádostí

bezplatnou
Příjem ádostí probíhá do 4. 5. 2012 !!!
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MAS ORLICKO v roce 2012
Také v roce 2012 pro Vás připravujeme několik příle itostí k předlo ení ádostí o podporu i dal í
zajímavé projekty.

Po úspě né IV. výzvě z roku 2011, kdy bylo na podporu celkem 35 projektů v regionu Orlicko
rozděleno více ne 11 miliónů korun, v leto ním roce získají anci získat podporu pro své projekty
dal í subjekty.

MAS ORLICKO vyhlásí celkem 2 výzvy k předkládání ádostí o podporu, v rámci nich budou své ádosti moci předkládat obce,
podnikatelé a neziskové organizace. Předpokládaná data příjmu ádostí jsou za átek května a září.
Více informací o připravovaných výzvách naleznete na na ich webových stránkách www.mas.orlicko.cz v sekci "Výzvy",
informace o podpořených projektech v sekci "Podpořené projekty". Více informací také naleznete v novém 3. ísle zpravodaje
Místní ak ní skupiny, který je volně k vyzvednutí na obcích a informa ních centrech.

Katalog u ite ných kontaktů pro region ORLICKO je jedním z projektů MAS, zaměřených na podporu odbytu místních
podnikatelů a producentů a sou asně na podporu rozvoje neziskových organizací v regionu.

Je projektem spolupráce MAS NAD ORLICÍ, MAS ORLICKO a MAS POHODA venkova. Spole ným a hlavním cílem projektu
je zlep it mo nosti trávení volného asu nejen pro handicapované osoby regionu Orlických hor a Podorlicka.
Více informací o těchto projektech naleznete v nové sekci „Ostatní projekty“ na na ich webových stránkách www.mas.orlicko.cz.
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Dal í dvě kola příjmu ádostí o podporu z programu LEADER

Katalog u ite ných kontaktů pro region ORLICKO
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Dal í projekty Místní ak ní skupinyš č
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Orlické hory pro v echnyš



Kone ně po Vánocích napadl sníh a děti si ho u ívaly nejvíce
při dovádění a stavění na zahradě.
Loutkové divadélko za námi přijelo a do kolky. Také jsme
shlédli divadelní pohádku „Jak se budí princezny“ a filmovou
pohádku „Medvídek Pú“ v amberku.
Budoucí koláci ji mají za sebou zápis do 1. třídy. Spole ně se
kolou si prohlédli „Muzeum řemesel“ v Letohradě a od února

do dubna trénují plavecké dovednosti v bazénu v Ústí nad
Orlicí. Tyto spole né akce usnadňují adaptaci dětí při
přechodu do základní koly.
Měsíc únor jsme pro ívali ve znamení masopustu.
Seznamování s na í tradicí vyvrcholilo výrobou masek a
průvodem po celé budově koly. Průvod provázely veselé a
dovádivé písně a říkadla. Na závěr si děti zasoutě ily a
zatan ily ve svých třídách.
V úterý 28. 2. 2012 proběhl zápis do mateřské koly. Je tě
máme několik volných míst pro děti od 3 let na celodenní
docházku.
V dal ím nejbli ím období nás eká divadlo od ANIMA

amberk, pohádka v Letohradě a koncerty ZU .
Přejeme v em krásné po así a veselé svátky jara.
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Děti a zaměstnanci M   LukaviceŠ

Lukavská kola slavila 100. výro í od svého vzniku. Na e
poděkování patří v em, kteří se podíleli na důstojném
připomenutí tohoto výro í  Dni otevřených dveří, který
proběhl 15.prosince 2011. kola byla naparáděná, děti měly
připravený bohatý program, bylo mo no shlédnout zajímavé
dokumenty z historie i aktuálního dění ve kole. Nechybělo
ani poho tění. V ak ti co si nenechali tuto akci ujít, ne etřili
slovy chvály.
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Veronika Hubálková v jedné ze scének ze kolního ivota přesvěd ivě
zahrála roli ředitelky koly. Asi to bude tím jménem :-)
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100 LET ŠKOLY V LUKAVICI



Hned na za átku nového roku 10.ledna se v amberku konala porada starostů k problematice
dopravní obslu nosti zaji ťované firmou OREDO. Vezla jsem tam s sebou písemné připomínky v ech 5! ob anů, kteří reagovali
na výzvu, podat písemně připomínky k aktuálním jízdním řádům. Nesta í toti jen vyplnit v anketě, e jízdní řády jsou ílené a
jinak nic.
Porady probíhají vesměs stále stejně. Starostové přednesou haldu připomínek, stí ností a proseb, v etně praxí potvrzených
argumentů a mana er firmy Oredo koukne do notebooku a řekne věty ve smyslu pro to nejde, ať kola posune za átek vyu ování,
firmy za átek a konec pracovní doby. A argument, e dříve v echno toto fungovalo? My zkrátka musíme optimalizovat. Nějak mi
připadá, e poslední dobou v e co fungovalo se musí změnit a to od základů (zrovna v rádiu hrají píseňAbsolutníAbsurdistán jak
výsti né).
Story s připomínkami pokra ovalo tím, e si je mana eři odvezli a 15.2. nám na dal í poradě představili výsledek:
Bylo provedeno vyhodnocení ekonomiky systému v souvislosti s vý í tr eb nově zavedených spojů za první dva měsíce provozu.
Vzhledem k zachování efektivity systému bude nutné sní it stávající rozsah cca o 10%. U spojů nejméně vyu ívaných bude
navr ena jejich redukce k 1.4.2012. Návrh bude vhodným způsobem předem projednán s dot enými obcemi.
Konkrétní připomínky:
Připomínka:
Linka 700970 spoj .6 (ranní spoj do OEZ) nezastavuje v Lukavici. Zastavuje pouze spoj. .4, ale to je moc brzy. lo by zastavovat
alespoň na 3 zastávkách?
Odpověď:
Kdybychom zastavili jednou, celá obec by při la, stálo by se 3 min. V 5:47 dorazí do OEZ. Bus veze celý amberk, do lo by ke
kapacitnímu problému, nestíhal by se OEZ.
Připomínka:
Je mo ný přímý spoj do Ústí n.O.přes Dobrou , bez dra ího jízdného, přestupů a del í cestovní doby? Dříve se jezdilo 30 min. bez
přestupů, nyní hodinu. Chybí spoj v opa ném směru po 16 hod.
Odpověď:
Do Ústí by to mělo stát 29 K . Ze amberka do Ústí jezdí přímé busy, ale přes Libchavy.
V Letohradě nutný přestup na vlak. Musí se předělat jízdní řád na eleznici. Lze jet i touto trasou bez příplatku.
Připomínka:
Ráno jsou přeplněné autobusy z Letohradu do amberka, řidi i někdy ani nezastaví.
Odpověď:
Vyře íme asovým posunem, aby se první bus nepřeplňoval.
5.března OREDO oznámilo, e na jejich webových stránkách ( ) jsou zveřejněny návrhy jízdních řádů, ve kterých
jsou zapracovány 2 druhy změn: 1. změny odstraňující zpo ďování, přeplňování a zaji ťující návaznost a spolehlivost systému. 2.
změny spo ívající v navrhované redukci stávajícího systému.
K těmto návrhům mů ete na obecní úřad zasílat písemné připomínky, které následně opět předáme firmě Oredo.
Lukavice měla dosud autobusové spojení velice dobré. V ak mně taky mana er Oreda řekl, e v Lukavici si snad nemů eme
stě ovat. Asi ne v případě spojů do Letohradu nebo amberka, ale cestování s tímto systémem někam dál se pro mnohé cestující
stává no ní můrou.
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www.oredo.cz

Spotřebitelská poradna

Ob anské sdru ení spotřebitelů TEST spotřebitelům nabízí v rámci poradny bezplatně:

Právní poradenství

Telefonní linka: 299 149 009

Provozní doba: Po Pá 9 17 hod

Publikace,

Databázi nebezpe ných výrobků

Vzory,

web:
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z oblasti spotřebitelského práva (reklamace, nedodání zbo í v termínu, po kození oděvu v istírně,
předváděcí akce, ubytování v hotelu ni í kategorie, vysoké vyú tování za energie, podmínky pojistných, úvěrových a
leasingových smluv a jiné) na telefonní lince. Poradenství je zdarma, platí se pouze cena bě ného hovoru.

např. ti těná informa ní bro ura o marketingových praktikách prodejců na předváděcích akcích ur ená převá ně
seniorům.

volně zpřístupněnou na webových stránkách
s mo ností si zvolit

pravidelné zasílání nových informací
k vybrané kategorii výrobků.

vybrané vzory právních listin
a podání vypracované pro konkrétní
ú el (volně ke sta ení na webových

stránkách ),
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www.nebezpecnevyrobky.cz

www.dtest.cz

http://www.dtest.cz/



Havířov 2012
Po ukon ení podzimních soutě í se na i mladí hasi i za ali připravovat na specifické závody, a to

. Tento závod se tradi ně koná poslední únorový víkend v Havířově. V zimním
období jsme s velikou radostí přivítali mo nost trénovat v nové Sokolovně. Po novém roce probíhal trénink 2x v týdnu tak,
abychom odjeli v pátek 24. února na závody připraveni co nejlépe.
K odjezdu jsme se se li krátce po poledni u obecního úřadu. Po nalo ení v ech nezbytných zavazadel a krabice kolá ů od paní

turmové, jsme vyrazili na 200 km dlouhou cestu do Havířova. I přes velkou vzdálenost byla díky dobré náladě cesta příjemná.
Ubytováni jsme byli spole ně s cca 150 nocle níky, kteří přijeli stejně jako my o den dříve, ve velké kolní tělocvi ně, kde jsme
spali na zemi. Jak se dalo o ekávat v tomto velkém mladém kolektivu, vyhlá ená ve erka na 23 hodinu byla pouhou iluzí. Ruch v
hale utichal pozdě v noci a tak naspaných hodin nebylo mnoho.
Ráno v 7 hodin jsme se přesunuli do nedaleké Městské sportovní haly místa konání závodů. Soutě se skládá ze 3 disciplin uzlové
tafety, tafety dvojic a tafety 4 x 40 metrů. Celá soutě se hodnotí body podle umístění v disciplinách, nejni í sou et bodů

(umístění) znamená nejlep í celkové umístění. V kategorii mlad ích (7 10 let) bylo letos přihlá eno 26 dru stev a v kategorii
star ích (11-15 let) 34 dru stev. Mlad í kategorie za ínala uzlovou tafetou, ve které jsme obsadili 2. místo. Téměř sou asně
probíhala soutě star ích ve tafetě dvojic, kde lukav tí vybojovali 5. místo. Je tě dopoledne proběhly druhé discipliny, kdy
uzlovou tafetu absolvovali star í na 3. místě a tafetu dvojic mlad í na 5. místě. Následovala krátká přestávka, během které
pořadatelé vyměnili nářadí na závod 4 x 40 metrů. Po zveřejnění průbě ných výsledků nervozita v na ich týmech stoupla, proto e
obě na e dru stva se pohybovala na pomyslných stupních vítězů. Asi ve 13 hodin za ala probíhat poslední disciplina nejprve
star ích hasi ů. Na i závodníci předvedli vynikající výkon v nejlep ím ase, jen ne ťastná souhra náhod v podobě rozpojené hadice
je připravila o celkové vítězství a museli se spokojit s přesto krásným 7. místem. Na závěr celého klání proběhla stejná tafeta v
kategorii mlad ích. Zde v e klaplo a z výsledků celého dne vyplynulo překrásné 3. místo. O to víc se tato umístění cení, kdy malá
vesni ka Lukavice doká e porazit velká města jako je Praha, Brno, Ostrava ...
Následovalo slavnostní vyhlá ení a zakon ení celého soutě ního dne,
předání cen, fotografování, posílení na cestu a odjezd v dobré náladě
a radosti z předvedených výkonů domů.
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neoficiální halové
mistrovství ech, Moravy, Slezska a SlovenskaČ

Mladí hasi ič

SDH Lukavice Vás srde ně zve na Oslavu
svátku sv.Floriána, která se bude konat v
sobotu 5.května 2012 od 18,00 hod. v hasi ské
zbrojnic i . Reprodukovaná hudba i
ob erstvení je zaji těno.

UPOZORNĚNÍ
Jeliko SDH Lukavice letos slaví 130. výro í
od svého vzniku, proběhne letos, jako při
ka dém kulatém výro í, focení lenů
SDH před hasi skou zbrojnicí. Aby leni
spojili příjemné s u ite ným, focení proběhne
v sobotu 5.května od 17,00 hod. Vyzýváme
leny aby se focení zú astnili pokud mo no ve

stejnokroji. Pokud stejnokroj nemáte nevadí,
přijďte také.
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Dru stvo mladých hasi ů vede Jana Dudková a Miroslava Haufová,
star í hasi í hasi i cvi í pod vedením Václava   ípka.
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Vystoupení nejmlad ích hasi ů sklidilo na valné
hromadě SDH velký potlesk.   koda e jsem na
památku nedostala obrázek starostky u kapli ky,
který byl sou ástí jejich vystoupení.
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Hasi ský bál se konal 14.ledna.č

Dru stvo mladých a star ích hasi ů v Havířově.ž š č



Tu me se!ž
16.února 1862 se se lo v pra ském
Malypetrově ústavu 75 vlastenců a zalo ilo Sokol. Letos je
tomu 150 let.
Síla a mu nost, innost a vytrvalost, láska k volnosti a vlasti,
dobrovolná práce a kázeň, vzájemný bratrský vztah lenů, to
byly hlavní sokolské zásady.
Sokol po jeho zalo ení ne ekala procházka rů ovým sadem,
během svých 150 let byl třikrát zakázán, bojoval s válkami i
komunistickým re imem. Pře il v zahrani í, v komunitách
krajanů.
Mezi nejznáměj í sokolská jména patří Miroslav Tyr , který
vytvořil tělocvi nou soustavu, sokolské zásady a heslo:
Tu me se! dále Jindřich Fgner, který navrhl oslovení bratře a
sestro, pedagog Emanuel Tonner Sokola pojmenoval, Josef
Mánes navrhl kroj a prapor, Josef Barák navrhl pozdrav
Nazdar!

leny Sokola se v pozděj ích letech stali přední
představitelé eské politiky a kultury např. T.G. Masaryk,
Edvard Bene , bratři Eduard a Julius Grégrové,
J.E.Purkyně, Karolína Světlá, Jan Neruda, Josef Mánes .
Mezi nejznáměj í pojmy patří slet. Na prvním sletu v r.1882
cvi ilo 720 sokolů. Rekordní po et cvi enců 585 000
zaznamenal V esokolský slet v r.1948. Patnáctý V esokolský
slet se uskute ní v Praze na stadionu v Edenu 1. a 6. ervence
2012.
To u jsme u sou asnosti. V té je eská obec sokolská ( OS)
tvrté nejpo etněj í ob anské sdru ení v eské republice. Má

kolem 190 tisíc lenů. Vlastní sokolovny, hři tě a pozemky v
celkové hodnotě 10,5 miliardy korun. Centrálou je rozsáhlý
areál Tyr ova domu na Malé Straně v Praze.
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A.Vítek, starosta T J.Sokol Lukavice

I letos dobrovolníci nastříkali na hokejovém hři ti led a tak
v ichni bruslaři mohli za 10 K vyzkou et jestli bruslení za
uplynulý rok nezapomněli. Těm co nebylo líno v noci a v
mraze nastříkat led děkujeme.
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Poděkování za Tříkrálovou sbírku 2012

U podvanácté vy li kolem svátku Tří králů do ulic měst a obcí
eské republiky malí koledníci. Zpívali koledy, písmeny

K+M+B ), která psali nad
dveře, přiná eli zvěst “, a
nabídli lidem také příle itost přispět na potřebné. Koledníci
svým přáním těstí a zdraví přiná ejí radost, a řada star ích
ob anů u se na ně tě í a netrpělivě je o ekává.
Dříve bylo koledování výsadou chudých dětí. Dnes nekoledují
chudí, ale koleduje se pro chudé. Chudoba má v ka dé době
svoji novou podobu, a tak je výtě ek TS ur en na podporu
slu eb, které poskytuje Charita R lidem v nouzi. Jsou to např.
slu by pro seniory, nemocné a handicapované, lidi bez
domova nebo slu by pro rodiny s dětmi.
Tříkrálová sbírka je největ í dobrovolnickou akcí v celé R a
ú astní se jí kolem 50.000 koledníků, vět inou z řad dětí a
mláde e. Také v celookresní působnosti je tato akce
podmíněna irokou spoluprací Charity s farnostmi, obecními a
městskými úřady a stovkami dobrovolníků.
35 % z výtě ku Tříkrálové sbírky je ur eno Charitě R na

náklady spojené s přípravou sbírky a na humanitární krizový
fond. Zbylých 65 % je ur eno přímo Charitám, které sbírku v
daném regionu organizují.
Jménem Oblastní charity upřímně děkujeme v em, kdo s
Tříkrálovou sbírkou pomáhají: na im asistentům v
jednotlivých městech a obcích, koledníkům, správcům
farností, zástupcům města a vám, kdo jste koledníky přijali, a
svým finan ním darem projevili sounále itost s bli ními. Bez
vás v ech by Tříkrálová sbírka nemohla být uskute něna.
Úspě nost sbírky se obvykle vyjadřuje vý í vybrané ástky,
tedy „jen“ v penězích. Dobře ale víme, kolik za tím v ím stojí
práce, asu a energie ze strany na ich asistentů a koledníků,
zástupců měst a obcí, farností… Upřímně vám v em
děkujeme, vá íme si va í ochoty a přízně.
Výtě ek z leto ní Tříkrálové sbírky je ur en mimo jiné na
provozní náklady slu by pro ohro ené rodiny s dětmi „ ance
pro rodinu“, kterou zatím vyu ívá 15 rodin z celého okresu,
nebo na provozní náklady ob anské poradny v Ústí nad Orlicí
a tyř jejich kontaktních míst v okrese.
Více informací najdete na:
Iva Marková
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(Christus mansionem benedicat
„Ať Kristus ehná tomuto domu

Oblastní charita Ústí nad Orlicí

Výtě ek Tříkrálové sbírky ve vybraných obcích
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www.uo.charita.cz

Nekoř 35.315 Kč
Hnátnice 21.354 Kč
Kunvald 16.766 Kč
Lukavice 43.878 Kč
Mistrovice 24.787 Kč
Písečná 20.231 Kč
Líšnice 21.571 Kč
Klášterec n.O. 7.017 Kč
Žamberk 44.162 Kč
Vikariát celkem 1.983.257 Kč

Soukromá pe ovatelka nabízí své slu byč ž
Pro důstojný a doma strávený podzim ivota nabízím:

Maminkám s dětmi nabízím :

ž
pé i o seniory v domácím prostředí , která zahrnuje osobní hygienu, oblékání, obstarání nákupů, doprovod k lékaři, psychickou

podporu a bě né domácí práce.
Pomohu i s komunikací s úřady při vyplňování formulářů.

hlídání dětí, doprovod dětí do koly nebo na krou ky, pomoc v domácnosti např. se ehlením prádla, úklidem.
Akreditovaný kurz pracovníka sociální pé e vlastním. Mám osobní automobil pro případnou dopravu seniorů k lékař i  dětskou

seda ku pro malé pasa éry.
Dle dohody mohu přijet i v sobotu nebo v neděli.

Adriana Ko ová, eské Petrovice 143, Telefon:  736 665 327 e-mail:
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adrianakocova@seznam.cz



Úspěch áků v Brněnské logické hře Brlohuž
Chtěl bych touto cestou ukázat na úspěch, na kterém

se výraznou měrou podíleli dva áci, kteří při li na na i kolu z
Lukavice Eva Lipenská a Petr Hlavá ek.

Masarykova univerzita v Brně uspořádala v říjnu a
listopadu ji druhý ro ník internetové soutě e v ře ení
logických úloh. V průběhu tří týdnů ře ili áci 30 logických
úloh a svá ře ení zadávali prostřednictvím webových stránek.
Nejlep ích 7 dru stev postoupilo do finále, které se konalo 25.
listopadu v Brně.

Z na í koly se do soutě e přihlásila 2 dru stva ze 7.
ro níku a vedla si výborně. Dru stvo, které soutě ilo v sestavě
Eva Lipenská, Petr Hlavá ek, Luká Uchytil a Jakub Peřina
dokonce postoupilo do finále a zde skon ilo na skvělém 4.
místě mezi základními kolami. Úspěch je to o to vět í, e
vět inu soutě ících tvořili áci 8. a 9. ro níku. Celkem se do
soutě e zapojilo na 300 dru stev z celé eské republiky a
dokonce i několik dru stev ze Slovenska. Víme, e takový
úspěch se ji nemusí opakovat, přesto se tě íme na dal í ro ník
této zajímavé soutě e.
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Petr Pupík, Z Letohrad, Komenského 269Š

Staňte se mistry svého oboru
Milí áci,
blí í se jeden z nejdůle itěj ích kroků ve va em ivotě.
Chvíle, kdy se spolu se svými rodi i budete rozhodovat o
budoucím profesním zaměření a vybírat si ten nejvhodněj í
obor vzdělávání. A to nejen s ohledem na va e studijní
předpoklady, praktické dovednosti a schopnosti, ale i na
potřeby na í spole nosti na trhu práce.

přizpůsobil nabídku oborů vzdělávání ve
středních kolách po tu áků vycházejících z 9. ro níků
základních kol a předev ím aktuální poptávce
zaměstnavatelů a názoru odborné veřejnosti.

zavedl systém stipendií v oborech, které si trh
práce ádá nejvíce. Jejich seznam je konzultován s úřadem
práce, hospodářskou komorou i svazy zaměstnavatelů. Při
hodnocení klademe největ í důraz na úspě nost áků v
praktických dovednostech.

také nabízí nové unikátní a ádané obory
vzdělávání:

Mechanik plastikářských strojů (SOU Svitavy)
Průmyslová ekologie (Střední průmyslová kola chemická
Pardubice)
Montér vodovodů a kanalizací a obsluha vodárenských
zařízení (S stavební a VO stavební Vysoké Mýto)
O vzdělané lidi v těchto oborech mají velký zájem spole nosti
s velkým potenciálem. Uvedené obory jsou zařazeny do
systému stipendií a například obor Mechanik plastikářských
strojů se tě í stejné podpoře jak ze strany kraje, tak i ze strany
spole nosti REHAU Moravská Třebová. U áci prvního
ro níku tak budou pobírat dvojí stipendium.

intenzivně jedná se svazy podnikatelů a
příslu nými ministerstvy v potravinářství, v dopravě a v
dal ích resortech. Na základě těchto jednání jsou uzavírány
sektorové dohody, a to i na úrovni jednotlivých odborných
kol a konkrétních zaměstnavatelů.

Milí áci, vá ení rodi e, přeji vám, aby va e rozhodnutí při
výběru oboru vzdělávání bylo správné a přineslo mladé
generaci pocity naplnění, úspěchu a v budoucnu i existen ní
jistoty a spole enskou presti .
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Máte hlavu na to, abyste dělali i rukama. Staňte se tedy
áky střední odborné koly nebo u ili tě. U te se a vyu te

se tomu, co vás baví, dělejte práci, která vás u iví.
ž š š

ž
č č č

Pardubický kraj

Pardubický kraj

Pardubický kraj

Pardubický kraj

lenka Rady Pardubického kraje zodpovědná za kolství,
kulturu a památkovou pé i

Jana Pernicová
č

č
š

Poděkování z Diakonie Broumov
Vá ení přátelé,
Dovolte, abychom Vám tímto dopisem co nejsrde něji
poděkovali za Va i obětavou práci. Ceníme si pomoci, které se
nám dostalo od v ech organizátorů, při sběru textilního
materiálu. Tímto chceme poděkovat také V em ob anům,
kteří ochotě poskytli materiální pomoc při této akci. Va e
sociální cítění nám dává prostor k tomu, abychom mohli
plnohodnotně pokra ovat v na í práci.
Je tě jednou děkujeme jménem v ech lidí, kteří jsou odkázáni
na Va i pomoc. Věříme, e se na e spolupráce bude rozvíjet i v
pří tích letech.
Tě íme se na dal í spolupráci.

S pozdravem
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PhDr. Vítězslav Králík, ředitel

Lí nický puchýř 2012š

TJ Sokol Lí nice pořádá v sobotu 21. 4. 2012
Turistický pochod: Lí nický puchýř

XI. ro ník: Mistrovskou krajinou hor
Trasy: 4-8-16-32 km pě ky i na kolech,

44-66 km asfalt-kola
Start: sokolovna Lí nice 8:00-10:00

Cíl: tamté do 19:00, startovné 30 K
Ka dý ú astník obdr í oplatek a aj

U sokolovny bude připraveno posezení s mo ností
ob erstvení

Na malé i velké turisty se tě í pořadatelé
Informace:
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www.pochody.cz     www.obeclisnice.cz

Sháníme ke koupi nebo k
pronájmu pozemky k

zemědělské innosti v oblasti
Lukavice a Letohradu. Solidní

jednání, nájemné platíme
řádně a v as. Ve keré

informace rádi sdělíme na
telefonu +420 608 979 224.

č

č š



Pravidla soutě í „Rozkvetlá Lukavice 2012“ a
„O největ í výpěstek v Lukavici“

ž
š

1) Soutě ji tradi ně vyhla uje ZS Lukavice ve spolupráci s Obcí Lukavice
Vyhlá ení výsledků proběhne na Dni zahrádkářů 15.9.2012

2) Podmínky soutě e jsou i pro leto ní rok nezměněná.

3) V soutě i „Rozkvetlá Lukavice“ mů e soutě it jakákoliv pěstováním vylep ená ást
domu - okno, balkón, zahrádka, skalka, pergola, nebo záhon v na í obci
(fotografickou dokumentaci v souladu s pravidly vyhotoví pořadatel  viz kontakty)

4) V soutě i „O největ í výpěstek v Lukavici“ jsou pro rok 2012 vypsány tyto soutě ní kategorie :

, bez omezení druhu. Měří se průměr  rostliny těsně u země. Fotí a měří se přímo na pozemku

bez omezení druhu, Vá í se celá rostlina i s listy zbavená hlíny a
uschlých a odumřelých zbytků. Fotí a vá í se

jakákoliv neobvyklá, přírodou vytvořená zajímavost nebo neobvyklost na ovoci, zelenině nebo jiné zajímavé
rostlině bez dal ích omezení

Pořadatel provede měření a vyhotoví prokazatelnou dokumentaci přímo u majitele  viz kontakty
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největ í výpěstek pórku
před sklizní !!

největ í hmotnost celé rostliny ervené salátové řepy,
právě při sklizní !!

kuriozita

Kontakty:

š

š č

becní úřad Lukavice, pí. Severová nebo Dudková
Telefon 465 621 425 nebo 602 381 416

SZ Lukavice p. Dudek Fr. nebo Hubálek O.
Telefon 732 687 437 nebo 725528647

Vítězkou loňského ro níku soutě e Rozkvetlá Lukavice se stala p.H.Hübnerová.č ž

Změny v územním plánu Lukavice
A koliv má obec Lukavice územní plán schválený v roce 2008, existuje ji řada aktivit, které vyvolávají potřebu změny v plochách
ur ených k zastavění a naopak u některých ploch ur ených k zastavění, brání zástavbě neochota vlastníka takový pozemek prodat,
aby zastavěn být mohl.
V praxi probíhá celá věc obvykle tak, e nejdříve je ře ena otázka jak příslu ný pozemek získat do vlastnictví a není-li ur en k
zástavbě, usilovat o potřebnou změnu v územním plánu. Taková změna není jednoduchá, proto e při zařazení plochy původně k
zástavbě neur ené, vy aduje plochu ur enou k zástavbě z plánu vyřadit a vrátit jí zemědělské výrobě .
Dosavadní zku enost s územním plánem nás pou ila, e v době kdy lze po adavky na zařazení jednotlivých ploch uplatnit, nestane
se tak, a po schválení územního plánu, kdy je z něj právně závazný dokument jsou po adovány změny, které lze provést pouze
slo itou procedurou, stejně náro nou jako schvalování nového územního plánu.
Pova ujeme za nezbytné soustředit podklady na po adovanou změnu, i kdy nebude okam itě aktuální. Návrh na změnu územního
plánu mů e dát ka dý ob an Lukavice, anebo osoba která vlastní v Lukavici nemovitost.
Návrh je třeba podat na příslu ném formuláři, který lze stáhnout z webové stránky , formuláře, odbor
regionálního rozvoje a UP.
Lhůta k podání návrhů kon í 31.5.2012, návrhy podávejte na zdej í obecní úřad, i v případě e jej na městský úřad budete posílat
elektronicky. V případě potřeby vám formulář vytiskneme.
Věříme e navr enou lhůtu vyu ijete ke zralému zvá ení Va ich budoucích záměrů a návrhy budou míněny vá ně a kvalifikovaně.
V případě potřeby je mo né návrh na obci předem konzultovat.
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Ing.J.Machá ek, místostarostač

www.zamberk.cz



Jaro vítá jaro Restaurace U Beranů 17.března od 19,30 hod- Vás zve v sobotu . na hudební ve er s cimbálovou muzikou „Jaro“
Jana Dostála. Akce bude probíhat ve v ech prostorách restaurace. V nabídce bude bohatý výběr vín, kuchyně bude vařit.

č
š

Objednávky laskomin a místenek se přijímají na baru, na e-mailu nebo na tlf. 775 122 726.
Vstupné 65,- K .

SRPD Lukavice pořádá v pátek 13.dubna 2012 od 20,00 hod. v sokolovně
OLDIES DISCO s DJ Diví kem. Jako host programu vystoupí MICHALDAVID revival. Vstupné v předprodeji bude za 50,-K ,
na místě za 70,-K . Předprodej bude probíhat od 4.dubna na obecním úřadě.
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berani.lukavice@seznam.cz

Nejlep í masky přebírají na podiu drobné dárky.š4. a 5. třída spole ně letos nacvi ila předtan ení na Lukavský
ples v duchu indiánských tanců.

č č č

Po plesových tane nících se do kali ti nejmen í a v neděli
11.3. zaplnili sokolovnu pestrými maskami.
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Program Dětského karnevalu byl v re ii CV Animo
a vystoupení jeho tane ních krou ků.
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Poděkování patří sponzorům, kteří si uvědomují, e výtě ek
z tomboly bývá jedním z příjmů zájmových spolků a je tak
pota mo podporou spole enského ivota v obci.
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Plesově nazdobená sokolovna eká na tane níky Lukavského
plesu.
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Pohled na shnilé kmeny pokácených lip ukázal, e kácení nebylo a
tak od věci a přede lo mo nému ne těstí.
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Kupi ky listí, odpadu, popela, shnilých jablek, to v echno eká
u potoka a to uklidí velká voda. Pak je sly et nářky, e potok je
zanesený, e by chtěl probrat apod. Nejdříve je v ak třeba zamést
před vlastním prahem resp.uklidit svoje nepořádky u potoka.
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Pravdou je, e rozhledové poměry byly v tomto místě patné.ž š

Kří bude posunut blí e ke kole,
břeh se odbagruje a prodlou í
se chodník.
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Svůj as u má spo ítaný i lípa u obuvi.
Její kmen je celý prasklý a tak se stává
velmi nebezpe nou.
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Záhořský rybník vodu z jarního tání podr el.ž

Zamrzlá kanalizace působila při rychlém tání problémy,
na těstí ne dlouho.š

Před kolou je nyní nezvykle prázdno.š

Poslední pohled na lípy před kolou. Povolení ke
kácení se nepodepisovalo  lehce. Ne e bych byla
aktivista, který se přivazuje ke stromům, spí e je
chápu  jako svědky historie. Zvlá tě na tomto místě,
kdy dotvářely podobu návsi, se  jednalo o citlivou
zále itost.
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